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REFERAT – STYREMØTE FRØYSTAD VEL 

Møte: styremøte tirsdag 1. oktober 2024 hos Ane i Westergårdveien 32B, 3. etasje 
Til stede: leder Christoffer Sandsdalen (D2, D3, D4, D8 tunhus sør), kommunekontakt Brit Irén Norgren + arvtaker Ole Christian Handegård (A1 røde 

blokker), Sondre Vanvik (seniorboliger), Owe Egeland (B Jotunet), Morten Jakobsen (D5, D6, D7 tunhus nord), nestleder og webansvarlig 
Sindre Haaland (strandsonen), kasserer Tom Dagstad (D1 tomannsboliger), sekretær og dugnadsansvarlig Ane Sjøbu (A2 grønne blokker) 

Ikke til stede:  grøntkomiteen v/ Jan Frederik Andersen, revisor Venke Houge 

Referat: Referat sendes til høring til styremedlemmer og froystadvel@gmail.com. Godkjent referat legges ut på hjemmesiden.  
 

Sak Vedtak/status Ansvar for oppfølging 

 
1. Økonomi inkl. status 
budsjett 
 

 
Tom:  

• Nygaard konkurs: Har betalt for siste halvår -24. Kasserer er kontaktet av bobestyrer, 
må melde inn krav innen fristen 21.10. 

• Lage oversikt over status økonomi til neste møte, drøfte kontingentøkning ut fra dette 
(jf. diskusjon på sist årsmøte om dette). 

• Kajakkplasser fakturert og stort sett betalt. 
 

 
 
Tom 

 

2. Kommunekontakt 

 
Bitten har hatt kontakt med kommunen om disse sakene: 

• Har fått svar fra kommunen ang. søknad om P-forbudt-skilt i Tarjodd Bondes vei og 
fotgjengerfelt + skilt der alleen krysser Frøystadveien: Disse to sakene tas opp i et 
kommunalt møte i oktober.  

• Fartsmåling i Frøystadveien opp mot røde blokker: Kommunen har generelt stor 
pågang om fartsmålere, men det vil antakelig bli satt opp ila. høsten. 

• Bokskap: Får stadig beskjed fra Frivilligsentralen om at det er satt i bestilling, men 
foreløpig uten synlig resultat. Gi opp prosjektet? 

• Erosjon i steinmur mot sjøen ved naust/strand/badetrapp: Meldt inn til kommunen 
flere ganger. Alle i styret melder det inn via kommunens VOF-løsning – Morten sender 
styret instruksjoner om hvordan det gjøres. 

 
 
Bitten 
 
 
 
 
 
 
 
Morten og styret 
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3. Lekeplasser 

 
Owe: 

• Nygaard har fjernet rutsjebanen på Village Green, og fakturert for jobben. Må vurdere 
om den skal erstattes hvis rom i budsjettet. Owe sjekker priser til neste møte. 

• Henter også inn priser på benker og heller e.l. der vi har fjernet småapparater. 

• Ved befaring med Nygaard ble det kommentert at apparatet som som ble satt opp for 
to år siden, allerede viser tegn til svakheter (dårlig kvalitet?). Det var Nygaard som 
leverte apparat og installasjon – bør gå i dialog med dem om dette.  

• Husken på lekeplass v/ tomannsboliger er i OK stand, ifølge Nygaard. 

• Gjenstår to små vipper som må fjernes – disse tas på dugnaden i høst: Jotunet fjerner 
den hos seg, Christoffers grendelag fjerner den ved hovedhuset. 

• Innspill fra Sondre: Har fått tilbud om to små balanseapparater fra Nygaard som vi kan 
få gratis og plassert ut kostnadsfritt. Styret takker ja til dette. 

• Ser på mulige støtteordninger med tanke på finansiering av nye apparater. 
 

 
 
Owe 

 
4. Naust og naustleie 

 
Morten:  

• 1 kajakkplass sagt opp, og allerede overtatt av ny padler. Nå 4 på venteliste. 

• Stor interesse for å leie naustet – allerede en bestilling til våren. 
 

 
 
Morten 
 

 
5. Dugnad 

 
Ane: 

• Høstens dugnad satt til lørdag 2. november. Sindre har laget FB-arrangement. Har 
bestilt tre konteinere for hageavfall, ikke rest. Kjøper inn plastsekker.  

• Alle sender ut innkalling og påminnelse i sitt grendelag. 
 

 
 
Ane 
 
Grendelagsrepresentanter 

 

6. Grøntområder og 

grøntavtalen 

 
Sondre: 
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 • Nygård konkurs: Daglig leder Kjell Ove tok kontakt i dag – intern konflikt bak konkursen 
(den andre på kort tid), men de er i gang igjen fra neste uke. Ønsker å videreføre 
avtalen med Frøystad Vel.  

• Må finne ut hvor mye velforeningen har utestående som kan meldes inn som et krav til 
bostyrer. Aksjon: Sondre og Tom ser på dette sammen. 

• Befaring før konkursen: Dødt tre på Village Green – Nygaard vil skjære dette ned. 
Kanelbjørker beskåret.  

• Nygaard vurderer at beskåret tre i F er friskt. Må ev. gjøre en grundigere (betalt) 
vurdering. Sondre ber Nygaard om pris på slik vurdering.  

• Stor tujahekk ved Bukkene Bruse – sjekke om denne er beskåret tilstrekkelig. 

• Grøntkomiteen: Be om innspill på ting de ønsker å få gjort – ev. på dugnad. 

• Badstue: Genererer toalettbesøk i skogbrynet. Morten melder fra til Damp og ber dem 
rydde opp i dette + informere om parkering (badstuen er i dag oppgitt med adresse 
Tarjodd Bondes vei, som fører til at badstugjester sperrer sykkelsti der). 

 

Sondre 

 

 

Sondre og Tom 

 
 
 
Sondre 
 
Sondre 
 
Morten 

 

7. Web, fellespostkasse 

 

 

Sindre: 

• Privat skilt om «Barn leker» hengt opp i Tarjodd Bondes vei. Styret mener det er OK.  

• Søknad fra sosialkomiteen om å bruke 4.000 kr på å leie inn brassband til 
julegrantenningen i desember: Innvilges.    

 

 
 
 

 
8. Grøntkomiteen  

 
Deltok ikke i møtet. 
 

 
 

 

9. Eventuelt  

 

• Utslipp Norstone:  
Høringssvar fra velforeningen sendt inn innen fristen i september. 

 

 
 
Sindre + hele styret 
 
 
 
Sindre 
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10. Oppsummering 
aksjoner 

• Revisjon av vedtekter  
Aksjon: Sindre/Christoffer legger Toms kommenterte Word-dokument på 
velforeningends drive. Alle i styret leser gjennom og kommenterer feil og uklarheter. 

• Redigere Frøystad-permen: Lar denne ligge inntil videre. 

• Bunnfestet til badebrygga må undersøkes.  
Aksjon: Sindre tar kontakt med Carl Petter om dette. 

 

Sindre/Christoffer  
og alle styremedlemmer 
 
 
Sindre 

 
11. Neste møte 

 
Tirsdag 12. november 19–20.30 hos Ane, Westergårdveien 32B. 
 

 

   

 


